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Odpowiedź na interpelację, dotyczącą witaczy znajdujących się na terenie Kalisza

Szanowna Pani Radna,

jesteśmy dumni  z  Narodowego  Sanktuarium Świętego  Józefa  w Kaliszu.  Świadczą  o  tym liczne
działania promocyjne, które podejmujemy w celu ukazania kaliszanom i turystom znaczenia bazyliki
jako obiektu stanowiącego nasze dziedzictwo kulturowe. 

Nie tylko witacz z hasłem „Miasto św. Józefa”, mówi o tym, że szczycimy się sanktuarium. 

Promujemy zabytki znajdujące się w skarbcu bazyliki – np. podczas Europejskich Dni Dziedzictwa,
Nocy Kultury czy równolegle ze zwiedzaniem Baszty Dorotki.

Jednym  z  wyrazów  naszej  troski  o  materialne  dziedzictwo  są  prace  remontowo-konserwatorskie
kościoła,  architektury  zewnętrznej  i  wewnętrznej  oraz  ołtarzy  –  gotyckiego  i  głównego
klasycystycznego.  W miejskich albumach i wydawnictwach pokazujemy bazylikę i jej historię.

We wnętrzu sanktuarium organizujemy koncerty organowe czy Ogólnopolskiego Festiwalu Zespołów
Muzyki  Dawnej  „Schola  Cantorum”.  Warto  pamiętać,  że  dotujemy  pielgrzymkę  kaliszan
do Częstochowy, która promuje także sanktuarium. 

Witacze  mają  na  celu  ukazywanie  gospodarczego,  kulturalnego,  edukacyjnego  i  sportowego
potencjału  miasta.  Wpisują  się  w  ideę  promowania  Kalisza  nie  tylko  jako  ośrodka  związanego
z  narodowym  dziedzictwem,  ale  także  mogącego  pochwalić  się  rozwojem  inwestycyjnym,
przemysłowym i ekonomicznym.



Prezydent Miasta Kalisza
/…/

Krystian Kinastowski

Co istotne, witacze posiadają wymienne elementy. Można więc, w zależności od potrzeb, zamieszczać
na nich różne hasła promocyjne.

Witacze „Idźcie do Józefa”. „Sanktuarium św. Józefa patrona miasta Kalisza” nie były wykonywane
na zlecenie Urzędu Miasta Kalisza. 

Serdecznie dziękuję za wspieranie naszych działań, podejmowanych na rzecz promocji miasta.

Z poważaniem




